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Main Topics of the Journal

• Theory and practice of computational methods of mathematics, of mathematical
physics, and other applied fields;

• Mathematic models of elasticity theory, hydrodynamics, gas dynamics, and geo-
physics;

• Parallelizing of algorithms;
• Models and methods of bioinformatics.

The greatest part of the papers contain the results of scientific schools in these topics
over the last 45 years obtained at the Siberian Branch of Russian Academy of Sciences
and some Siberian universities.
Since 2008 Siberian Journal of Numerical Mathematics is translated into English under
the title Numerical Analysis and Applications. The Journal is distributed by Springer.
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Научные направления журнала

• Теория и практика вычислительных методов математики, математической фи-
зики и других прикладных областей;

• Математические модели теории упругости, гидродинамики, газовой динамики
и геофизики;

• Распараллеливание алгоритмов;
• Модели и методы биоинформатики.

Бо́льшая часть статей отражает результаты научных школ, сложившихся в ука-
занных направлениях за последние 45 лет в Сибирском отделении Российской
академии наук и университетах Сибири.
Начиная с 2008 г. Сибирский журнал вычислительной математики издается и
на английском языке под названием Numerical Analysis and Applications. Журнал
распространяется издательством Springer.
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Рукописи, предназначенные для публикации в Сибирском журнале вычислитель-

ной математики, должны быть посланы в адрес редакции в двух экземплярах
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